
Zápis č. 16/2017 ze schůze sportovní komise 

 

Dne: 12. 10. 2017 v 19.30 hodin 

 

Přítomni: 

členové:  JUDr. Josef Moravec 

                Tomáš Sazima 

  Radek Hemelík 

  Luděk Černý  

  Pavel Zaujec 

 

Omluven: Ing. Petr Provazník 

    

Hosté:  Jiří Pavlíček, Jaroslav Voříšek 

 

 

Schůzi zahájil předseda JUDr. Josef Moravec a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního 

jednání bude:  

 

 

1. Personální změny  

2. Ukončení letní sezóny antukových kurtů  

3. Rozpis tréninků sokolovna   

4. Sokolovna – investice, opravy  

 

Personální změny  

Josef Moravec sportovní komisi seznámil s tím, že jako nový zástupce správce sportovního areálu 

byla jmenována paní Martina Janečková, která v současná rovněž užívá služební byt v Sokolovně. 

Dále bylo konstatováno, že na místo Luďka Černého, který odešel do starobního důchodu, začal 

vykonávat vedoucího technického střediska Města Borohrádek pan Jiří Pavlíčkem s Panem 

Pavlíčkem byly projednány návrhy nezbytných udržovacích prací v prostorách sportovního areálu a 

sokolovny. 

 

 

Ukončení letní sezóny antukových kurtů    

Letní provoz na antukových kurtech a beach volejbalovém hřišti bude ukončen k 31.10.2017. Správce 

areálu Jaroslav Voříšek dohodne s panem Jiřím Pavlíčkem odvoz laviček, slunečníků a celkové 

„zazimování“ areálu. Na letošní zimní období bylo dohodnuto vyjmutí stávajících umělých 

tenisových lajn s tím, že před začátkem nové sezóny budou tyto lajny opět na hřiště umístěny. 

Sportovní komise odsouhlasila a navrhla Městu Borohrádek provedení nátěru prken umístěných 

v oplocení areálů. Dále je nutné na sousední dětské hřiště umístit cedule zákazu kouření a provozní 

řád.    

 

Rozpis tréninků sokolovna 

Sportovní komise předává požadavek správci IT Ing. Machovi, aby na webových stránkách města a 

v rezervačním systému sportovišť zveřejnil rozpisy tréninků jednotlivých oddílů v zimním provoz 

sokolovny. Podklady dodá Ing. Provazník.     

 

 

 

 

 



 

Sokolovna – investice, opravy  

Sportovní komise odsouhlasila a předává městu Borohrádek k projednání a schválení tyto požadavky 

na investice a opravy budovy sokolovny a okolí: 

 

- návrh na zahrnutí částky Kč 500.000,--  do rozpočtu města  na rok 2018  (opravy a in-

vestice) 

- výměna 4 oken (3 ks na malém sále u zápasníků, 1 ks na chodbě u rozvaděče) 

- opravit plot za sokolovnou 

- vybudovat stojan se stříškou na kola za sokolovnou 

- vyřešit plíseň na stěnách v budoucí zápasnické posilovně (otlouct omítku, sanovat 

stěny, pokrýt stěny obložením 

- renovace podlahy v posilovně (nátěr nebo zátěžový koberec) 

- utěsnit dveře v posilovně na střechu 

- vymalovat schodiště na schodech do posilovny  

- osvětlení na velkém sále – vyhovující jak pro sport, tak i kulturní akce 

    

 

 

Zapsal: 

 

_________________________________________ 

JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 


